國立中央大學學位考試委員異動申請表
Application Form for the Change of Commissioners 

on the Degree Examination Committee at National Central University
	姓名

Name
	
	系所

Department/

Institute
	
	學號

Student ID No.
	

	電話

Phone
	
	學制

Program
	□碩士班Master’s program

□博士班Doctoral Program
	□碩士在職專班 In-service Master’s Program

□產業碩士專班 Industrial Master’s Program

	學期別
Semester
	原已核定申請學位考試學期別：_________學年度第________學期

The semester wherein the degree examination in question has been scheduled: ______ semester in _______ academic year

	異動原因

Reasons 
for the Change
	 

	學位考試

委員資格
Qualifications of Commissioners on Degree Examination Committees
	（一）博士學位考試委員：
1. 現任或曾任教授、副教授。
2. 中央研究院院士、現任或曾任中央研究院研究員、副研究員。
3. 獲有博士學位，且在學術上卓有成就。

4. 研究領域屬於稀少性或特殊性學科，且在學術或專業上著有成就。
I. For any commissioner serving on a doctoral degree examination committee:

1. A current or emeritus full professor or associate professor.
2. A current or former academician, research fellow, or associate research fellow at Academia Sinica.
3. Holding a PhD degree and having a distinguished record of achievement in his or her field.
4. Having a distinguished record of academic or professional achievement in an unusual or exceptional academic discipline.
（二）碩士學位考試委員：

1. 現任或曾任教授、副教授、助理教授。
2. 中央研究院院士、現任或曾任中央研究院研究員、副研究員、助研究員。
3. 獲有博士學位，且在學術上卓有成就。
4. 研究領域屬於稀少性、特殊性學科或屬專業實務，且在學術或專業上著有成就。
II. For any commissioner serving on a master’s degree examination committee:
1. A current or emeritus full professor, associate professor, or assistant professor.
2. A current or former academician, research fellow, associate research fellow, or assistant research fellow at  
  Academia Sinica.

3. Holding a PhD degree and having a distinguished record of achievement in his or her field.

4. Having a distinguished record of academic or professional achievement in an unusual or exceptional academic 
discipline or in professional practice.

	申請期限
Application Deadline 
	應於研究生舉行學位考試日之前，提出學位考試委員異動申請。 
An applicant should apply for the change of commissioners on the Degree Examination Committee before the date of his or her degree examination.  

	學生
Student
	指導教授

Thesis Advisor
	註冊組經辦

Division of Registrar

	
	
	


簽核順序：指導教授→註冊組經辦。
Procedures: Thesis Advisor → Division of Registrar。
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